

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年十一月十八日

老師：
班級：

第十一週 學校聯絡事項

- 一、11/25 放假，祝大家感恩節快樂!
- 二、班級內說故事比賽，將於 12/2 各班級舉行，詳細規則及故事主題請洽各班老師。
- 三、全校演講/說故事及即席演講比賽於 1/20/2018 舉行。
- 四、原定第一次班及代表園遊會籌備會將延期到 12/2。
- 五、2018 新春園遊會 (2/3/18) 徵求學生司儀數位，有興趣的學生請於 12/2/17 前上網報名：
<https://goo.gl/forms/Yzg7bqDoREnsiAFx2> ， 12/9/17 面試。詳情請洽辦公室 (#703) 或電郵 info@NorthCountyChineseSchool.org
- 六、11/18 家長座談會，個人理財計畫，早上 9:45 - 10:45 在 208 教室
主講人：姚健從事保險十多年，代理多間保險公司的理財產品，專辦人壽保險和醫療保險。
- 七、11/18，班級照補拍，請準時到學校。
- 八、11/18，麻糬義賣，紅豆和花生兩種口味，\$2 一包，每包 3 粒。總共只準備 30 包。早上 11 點準時在辦公室開賣。下午班的家長歡迎在 11/17 晚上 8 點以前 email 訂購，nccspta2@gmail.com
- 九、12/3，星期日，學分班（學分一、二、三）上課 (BMMS 8:30am-12:30pm)，AP 班及學分四除外。詳情請洽各班老師。
- 十、請學分班的家長盡量在星期天上課時到學校幫忙：12/3/17，3/4/18，3/18/18，和 4/8/18 仍需要值勤家長。請確認您小孩的上課時間然後到以下連接登記：<http://signup.com/go/BQieVxj>
- 十一、團體組卡拉 OK 歌唱比賽報名即日起開始，請至學校網頁查看詳細比賽規則及報名方式。如有比賽相關之問題，請電郵 nccs.Singing@gmail.com。
- 十二、**家長服務押金退費**：值勤過的家長請在每個月最後一次星期六上課時間 (9:40am - 11:40am, 1:40pm - 3:00pm) 到辦公室家長會領取您的禮卡退費。下一次領卡日期是 11/18/17。
- 十三、佳節將近，如果您要購買禮券送禮，請家長踴躍到學校購買禮券，既方便又可以為學校募款。每位學生建議購買 \$500，可退 \$30；之後每購買 \$500 禮券可獲得 \$15 回饋。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 11: Weekly Bulletin

1. **No school** on 11/25. Happy Thanksgiving!
2. The "in-class" Storytelling Contest will be held on 12/2 in each class. Please check with your teacher for details.
3. The Speech Contest (school-wide Storytelling Contest) and Impromptu Speech Contest will be held on 1/20/2018.
4. 1st Carnival Preparation Meeting for room parents **postponed till 12/2/17**
5. Calling All Students! Students who are interested in serving as emcee ("Master of Ceremonies") for the 2018 Chinese New Year Carnival (2/3/18) should submit the following form by Sat., 12/2/17 :
<https://goo.gl/forms/Yzg7bqDoREnsiAFx2>. An audition will be held on Sat., 12/9/17. Please visit the school office (#703), or email info@NorthCountyChineseSchool.org, for more details.
6. 11/18, Parent workshop, Financial Planning in U.S., 9:45 am - 10:45am in room 208. Speaker: Bandy Yiu has more than 10 years' experience in Financial Investment and Health Insurance.
7. 11/18, Picture Day (make-up), please come to school on time.
8. 11/18 PTA Mo Chi fundraising sale, red bean and peanut flavor, we will prepare 30 bags, 3 Mo Chi per bag for \$2 and will start selling at 11am in Room 703. For the afternoon classes, please reserve yours through email before 11/17 8pm: nccspta2@gmail.com.
9. 12/3, Sunday, Credit Classes (credit 1, 2, and 3 AM & PM only) in session 8:30am-12:30pm at BMMS, please contact your teacher for details.
10. We still need Credit class parents to sign up for volunteer during Sunday classes – 12/3/17, 3/4/18, 3/18/18, and 4/8/18. Please check with your kids' class schedule and go to following link to sign up.
<http://signup.com/go/BQieVxj>
11. Group Karaoke Singing Contest registration has started, please check school web site <http://northcountychineseschool.org/> for details and how to register. Please direct your question(s) to [<nccs.Singing@gmail.com>](mailto:nccs.Singing@gmail.com).
12. **Parent's Co Op refund.** For those parents who volunteered since beginning of the school year, please stop by PTA/office to pick up your refund. Refund dates are every last Saturday of the month when school is in session, morning classes 9:40am - 11:40am and afternoon classes 1:40pm - 3:00pm. Next refund date is 11/18.
13. Holiday season is coming, if you plan to buy gift cards for your family and friends, please purchase them from our school office. It is convenient and helps with our school fundraising. It is recommended that each student purchase \$500, with \$30 rebate. Any additional \$500 purchase will receive \$15 rebate.

Student's Name: _____

Parent's Signature: _____